
 

 

 

ZAPISNIK O RADU 66. SJEDNICE  

KOLEGIJA GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA 

   ODRŽANE 03.12.2024. GODINE 
 

Broj: 01-GV-02-1547/24  

Sarajevo, 03.12.2024. godine  
 

Prisutni: 

1. Jasmin Ademović, predsjedavajući Gradskog vijeća 

2. Mirela Džehverović, zamjenica predsjedavajućeg Gradskog vijeća  

3. Srđan Simonović, zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća 

4. Toni Vukadin, predsjedavajući Kluba gradskih vijećnika Naroda i Pravde 

5. Alen Girt, predsjedavajući Kluba gradskih vijećnika Naše stranke 

6. Muamer Mekić, predsjedavajući Kluba gradskih vijećnika Socijaldemokratske partije BiH 

7. Vedad Deljković,  predsjedavajući Kluba gradskih vijećnika „Deljković-Simonović“  

8. Samir Bejić, predsjedavajući Kluba gradskih vijećnika „Danijela Šahat-Samir Bejić“  

9. Bajro Biber, predsjedavajući Kluba gradskih vijećnika „USD-BOSS“  

10. Enisa Spahić, predsjedavajuća Kluba gradskih vijećnica „Enisa Spahić-Amra 

Zulfikarpašić“  

11. Seid Škaljić, predsjedavajući Kluba gradskih vijećnika „Seid Škaljić - Željko Majstorović“ 

12. Jasmin Skorupan, predsjedavajući Kluba gradskih vijećnika „Korora/Skorupan“  

13. Srđan Srdić, zamjenik predsjedavajućeg Kluba gradskih vijećnika „SMS-Savez za Stari 

Grad-Srđan Srdić“ 

14. Mila Eminović, sekretar Gradskog vijeća 
 

Sjednici su prisustvovali gradonačelnik Grada Sarajeva Predrag Puharić i zamjenik 

gradonačelnika Grada Sarajeva Mirza Selimbegović. 
 

Sjednici je prisustvovala Aida Bajramović, sekretarka organa uprave i Muamer Kutlovac, 

pomoćnik gradonačelnika za finansije. 

 

Sjednici su prisustvovale Mirjana Đanović Stanić, rukovodilac Stručne službe za poslove 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva, Nejra Selimović, šef Odjeljenja za kabinetske poslove u 

Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva i Zinaida Beširević, šef Odjeljenja 

za stručne poslove u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 
 

Jasmin Ademović, predsjedavajući Gradskog vijeća je otvorio sjednicu u 14.05 sati, 

pozdravio prisutne, te konstatovao kvorum za punovažan rad i odlučivanje.  
 

Na prijedlog Jasmina Ademovića, predsjedavajućeg Gradskog vijeća, Kolegij Gradskog 

vijeća, bez rasprave, jednoglasno je usvojio Zapisnik o radu 64. sjednice Kolegija Gradskog 

vijeća, održane 21.11.2024. godine.  
 

Na prijedlog Jasmina Ademovića, predsjedavajućeg Gradskog vijeća, Kolegij Gradskog 

vijeća, bez rasprave, jednoglasno, je usvojio Zapisnik o radu 65. sjednice Kolegija Gradskog 

vijeća, održane 26.11.2024. godine.  
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Na prijedlog Jasmina Ademovića, predsjedavajućeg Gradskog vijeća, Kolegij Gradskog 

vijeća, bez rasprave, jednoglasno, je usvojio dnevni red 66. sjednice Kolegija Gradskog vijeća, 

tako da glasi: 

1. Utvrđivanje Prijedloga Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2025. godinu sa 

Izvještajem o provedenoj javnoj raspravi o Nacrtu Programa rada Gradskog vijeća  Grada 

Sarajeva za 2025. godinu 

2. Priprema za održavanje 48. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

3. Tekuća pitanja 
 

Ad 1) 

Utvrđivanje Prijedloga Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2025. godinu 

sa Izvještajem o provedenoj javnoj raspravi o Nacrtu Programa rada Gradskog vijeća  

Grada Sarajeva za 2025. godinu 
 

Jasmin Ademović, predsjedavajući Gradskog vijeća je podsjetio članove Kolegija da je 

provedena javna rasprava o Nacrtu Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2025. 

godinu te da su učešće u javnoj raspravi uzela sva radna tijela Gardskog vijeća, gradonačelnica 

Grada Sarajeva, Općina Stari Grad Sarajevo i gradski vijećnik Željko Majstorović.  

Većina radnih tijela nije imala novih primjedbi, prijedloga, niti sugestija. 
 

Podsjetio je članove Kolegija da su u priloženom radnom materijalu za utvrđivanje Izvještaja 

o provedenoj javnoj raspravi, navedena i očitovanja Kolegija Gradskog vijeća o podnesenim 

prijedlozima.  
 

Na prijedlog Jasmina Ademovića, predsjedavajućeg Gradskog vijeća, Kolegij Gradskog 

vijeća, bez rasprave, jednoglasno je usvojio sljedeći zaključak: 

Kolegij Gradskog vijeća Grada Sarajeva utvrđuje Prijedlog Programa rada Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva za 2025. godinu sa Izvještajem o provedenoj javnoj raspravi o 

Nacrtu Programa rada Gradskog vijeća Grad Sarajeva za 2025. godinu koji je sastavni 

dio ovog zaključka i upućuje ga Gradskom vijeću na razmatranje i usvajanje.  
 

Član Kolegija Vedad Deljković je pristupio sjednici Kolegija u 14.10 sati. 
 

Ad 2) 

Priprema za održavanje 48. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva 
 

a) Termin održavanja sjednice i dinamika aktivnosti u pripremi sjednice Gradskog vijeća 
 

Na prijedlog Jasmina Ademovića, predsjedavajućeg Gradskog vijeća, Kolegij Gradskog 

vijeća, bez rasprave, jednoglasno, je usvojio sljedeći zaključak: 

- 48. sjednica Gradskog vijeća će se održati u petak 27.12.2024. godine u Vijećnici sa 

početkom u 14.00 sati. 

- Predlagači će materijale dostaviti Predsjedavajućem, najkasnije, u petak 06.12.2024. 

godine do 10.00 sati dok će Prijedlog Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu i Prijedlog 

Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu dostaviti u petak 

13.12.2024. godine. 

- Sjednice radnih tijela, u pripremi 48. sjednice Gradskog vijeća, održat će se u sedmici koja 

počinje sa ponedjeljkom 09.12.2024. godine dok će se sjednice radnih tijela na kojima će 

se razmatrati Prijedlog Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu i Prijedlog Odluke o 

izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu održati u ponedjeljak 16.12.2024. 

godine i utorak 17.12.2024. godine. 

- Izvještaji radnih tijela čije sjednice ne budu održane prije upućivanja poziva za sjednicu 

Gradskog vijeća će se naknadno postavljati uz poziv za sjednicu; 

- Pozivi gradskim vijećnicima za 48. sjednicu Gradskog vijeća će se uputiti u utorak 

17.12.2024. godine. 
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b) Praćenje realizacije Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva 
 

Konstatovano je odnosno zaključeno sljedeće: 

Prijedlog Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2025. godinu čiji je predlagač 

Kolegij Gradskog vijeća, je spreman i očekuje se da će biti uvršten u prijedlog dnevnog reda 

48. sjednice Gradskog vijeća. 

Izvještaj o stanju u državnoj službi u Gradu Sarajevu, prema informaciji Gradonačelnika, je 

spreman i  očekuje se da će biti uvršten u prijedlog dnevnog reda 48. sjednice Gradskog vijeća. 
 

Prijedlog Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu i Prijedlog Odluke o izvršavanju Budžeta 

Grada Sarajeva za 2025. godinu, prema informaciji Gradonačelnika, će biti pripremljeni i 

očekuje se da će biti uvršteni u prijedlog dnevnog reda 48. sjednice Gradskog vijeća. 
 

Informacija o realizaciji budžetskih sredstava u oblasti turističke djelatnosti, prema informaciji 

Gradonačelnika, nije spremna i neće biti uvrštena u prijedlog dnevnog reda 48. sjednice 

Gradskog vijeća. 
 

Informacija o realizaciji projekta izgradnje pješačkog mosta iz ulice Bihaćka, prema 

informaciji Gradonačelnika, nije spremna i neće biti uvrštena u prijedlog dnevnog reda 48. 

sjednice Gradskog vijeća. 

Prijedlog Programa podizanja spomenika od značaja za Grad Sarajevo kojima je Grad Sarajevo 

investitor za 2025. godinu, prema informaciji Gradonačelnika, je spreman i očekuje se da će 

uvršten u prijedlog dnevnog reda 48. sjednice Gradskog vijeća. 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program obilježavanja 6. aprila - Dana Grada 

Sarajeva za 2025. godinu, prema informaciji Gradonačelnika, nije spreman i  neće biti uvršten 

u prijedlog dnevnog reda 48. sjednice Gradskog vijeća.  

Aida Bajramović, sekretarka organa uprave je upoznala članove Kolegija da će navedeni 

Prijedlog Odluke bit pripremljen za sjednicu koja će se održati u mjesecu januaru 2025. godine. 
 

Prijedlog Programa međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 2025. godinu čiji je predlagač 

Komisija za međunarodnu saradnju, prema informaciji Gradonačelnika, je spreman i očekuje 

se da će biti uvršten u prijedlog dnevnog reda 48. sjednice Gradskog vijeća. 

Informacija o aktivnostima Informativnog centra o Međunarodnom krivičnom sudu za bivšu 

Jugoslaviju Sarajevo, prema informaciji Gradonačelnika, je spremna i očekuje se da će biti 

uvrštena u prijedlog dnevnog reda 48. sjednice Gradskog vijeća. 

Informacija o projektima finansiranim iz međunarodnih i lokalnih fondova, prema informaciji 

Gradonačelnika, je spremna i očekuje se da će biti uvrštena u prijedlog dnevnog reda 48. 

sjednice Gradskog vijeća. 

Informacija o provođenju Plana Grada Sarajeva za prevenciju i smanjenje otpada od hrane i 

gubitka hrane 2023. -2026. godina, prema informaciji Gradonačelnika, je spremna i očekuje 

se da će biti uvrštena u prijedlog dnevnog reda 48. sjednice Gradskog vijeća. 
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c) Novi prijedlozi 
 

Aida Bajramović, sekretarka organa uprave je upoznala članove Kolegija da će 

Gradonačelnik za 48. sjednicu Gradskog vijeća  predložiti sljedeće teme: 

- Prijedlog Odluke o davanju na poklon i davanju saglasnosti na Ugovor o poklonu svjetleće 

konstrukcije, 

- Prijedlog Odluke o usvajanju Akcionog plana Sarajevo - grad filma UNESCO 2024.-2027.,  

- Prijedlog Odluke o davanju potrebnih ovlaštenja gradonačelniku Grada Sarajeva u vezi sa 

raspolaganjem objektima “Bijela tabija” i “Jajce kasarna” uz napomenu Aide Bajramović, 

sekretarke organa uprave da naziv navedene Odluke još nije tačno preciziran. 

- Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelniku Grada Sarajeva za produženje 

Ugovora o zakupu i korištenju dijela objekta Željezničke stanice Bistrik koji bi trebao biti 

zaključen između Herbal group  d.o.o. Sarajevo i Grada Sarajeva, 

- Informacija o realizaciji Odluke o davanju podrške Grada Sarajeva aktivnostima Udruženja 

porodica djece i osoba sa poteškoćama u razvoju “Dajte nam šansu”. 

U raspravi koja je uslijedila o predloženim temama za 48. sjednicu Gradskog vijeća učestvovali 

su članovi Kolegija Seid Škaljić i Vedad Deljković, a dodatna pojašnjenja dala je Aida 

Bajramović, sekretarka organa uprave. 
 

Ad 3) 

Tekuća pitanja 
 

I 

Jasmin Ademović, predsjedavajući Gradskog vijeća je podsjetio članove Kolegija da je Adi 

Škaljić podnio ostavku na mandat gradskog vijećnika i sve funkcije koje proizlaze iz tog 

mandata. Centralna izborna komisija BiH je donijela Odluku o prestanku mandata Adija 

Škaljića i dodjeli mandata novom gradskom vijećniku Vernesu Ćosiću.  

Odluka je postala pravosnažna u subotu  30.11.2024. godine, te, ako Centralna izborna komisija 

BiH na vrijeme dostavi pravosnažnu odluku, na 48. sjednici Gradskog vijeća bi Vernes Ćosić 

mogao preuzeti prava i dužnosti graskog vijećnika.  

S tim u vezi, očekuje se da Klub gradskih vijećnika Naše stranke, izmijeni Odluku o formiranju 

klub gradskih vijećnika koja bi se primjenjivala od 01.01.2025. godine. 
 

II 

Muamer Kutlovac, pomoćnik gradonačelnika za finansije je upoznao članove Kolegija da 

je Federalno ministarstvo finansija donijelo, u junu tekuće godine, Smjernice za izradu budžeta, 

a koje će biti primijenjene prilikom izrade Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu.  

S tim u vezi pristupit će se i izmjenama određenih važećih odluka, a koje će biti dostavljene 

Gradskom vijeću na razmatranje i odlučivanje. 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su zamjenica predsjedavajućeg Gradskog vijeća 

Mirela Džehverović kao i članovi Kolegija Enisa Spahić, Samir Bejić, Srđan Srdić i  

Vedad Deljković, a dodatna pojašnjenja dao je Muamer Kutlovac, pomoćnik 

gradonačelnika za finansije. 
 

Obzirom da pod ovom tačkom dnevnog reda nije bilo novih prijedloga za raspravu, Jasmin 

Ademović, predsjedavajući Gradskog vijeća je zaključio sjednicu Kolegija Gradskog vijeća 

u 14.30 sati. 
 

 

SEKRETAR GRADSKOG VIJEĆA 

Mila Eminović, s.r.  
 

PREDSJEDAVAJUĆI GRADSKOG VIJEĆA 

Jasmin Ademović, s.r. 


